



ش. م. ك. مجموعة
الصناعات الوطنية
(القايسة)
NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص . ب : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

Tel.: (965) 24849466 : هاتف

Opt.: (965) 24844739 : هاتف

Fax: (965) 24839582 : فاكس

e-mail: mona.yousef@nig.com.kw: بريد الكتروني

w w w . n i g . c o m . k w

الكويت في 2021/8/3

اشارة م م س ع

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi
Chief Executive Officer- Boursa Kuwait Company
Greetings,

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم
الرئيس التنفيذي - شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد،،،،

Subject: NIND's Supplement Announcement

الموضوع : اعلان مكمل من صناعات

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive bylaws of low No. 7 of 2010, as amended.

بالاشارة الى الموضوع اعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما.

Please find enclosed the Supplementary announcement form about analysis/investors Conference for the Second quarter for the year 2021 postponing to Tuesday 10/8/2020 at 1.00 pm, instead of Sunday 8/8/2021 due to an occasion of the Hajri new year holiday and it will take place through a live webcast.

تجدون مرفق طيه نموذج الاعلان المكمل عن تغيير موعد عقد مؤتمر المحللين / المستثمرين للربع الثاني 2021، حيث تم تأجيله ليوم الثلاثاء الموافق 2021/8/10 في تمام الساعة 1.00 ظهراً بدلاً من يوم الأحد 2021/8/8 والمصادف لعطلة رأس السنة الهجرية، والذي سينعقد عن طريق بث مباشر عبر شبكة الانترنت Live Webcast وعلى الأطراف المهتمة التواصل معنا على البريد الالكتروني التالي ليتم تزويدهم بالرابط الخاص بالمؤتمر المذكور:

Interested parties are welcome to contact us through the following email, to provide them with the access link for the conference:

investor.relation@nig.com.kw

investor.relation@nig.com.kw

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،،،،

Sincerely,

Ahmed M. Hassan

Chief Executive Officer

احمد محمد حسن

الرئيس التنفيذي



نموذج الإعلان المكمل
Supplementary Announcement Form

3/8/2021		Date / التاريخ
National Industries Group Holding Company (KPSC)	شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك.عامة	اسم الشركة Company Name
Supplementary disclosure regarding change date of the Analyst/Investors conference for 2 nd quarter of 2021	اعلان مكمل بخصوص تغيير موعد عقد مؤتمر المحللين / المستثمرين عن نتائج الربع الثاني 2021	عنوان الافصاح Disclosure Title
2021/8/1		تاريخ الاعلان السابق Date of previous disclosure
<p>We are pleased to announce that analysis/investors Conference for the Second quarter for the year 2021 postponing to Tuesday 10/8/2020 at 1.00 pm, instead of Sunday 8/8/2021 due to an occasion of the Hajri new year holiday and it will take place through a live webcast.</p> <p>Interested parties are welcome to contact us through the following email, to provide them with the access link for the conference:</p> <p>investor.relation@nig.com.kw</p>	<p>يرجى التكرم بالعلم بان موعد عقد مؤتمر المحللين / المستثمرين للربع الثاني 2021 قد تم تأجيله ليوم الثلاثاء الموافق 2021/8/10 في تمام الساعة 1.00 ظهراً بدلا من يوم الأحد 2021/8/8 والمصادف لعطلة رأس السنة الهجرية، والذي سينعقد عن طريق بث مباشر عبر شبكة الانترنت Live Webcast وعلى الأطراف المهمة التواصل معنا على البريد الالكتروني التالي ليتم تزويدهم بالرابط الخاص بالمؤتمر المذكور:</p> <p>investor.relation@nig.com.kw</p>	التطور الحاصل على الافصاح Development that occurred the disclosure
None	لا يوجد	اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

(Handwritten signature)

(Handwritten signature)

